
质量管理体系认证证书
兹证明

签署：

获得本认证证书并不意味着证书持有者可以免除其应尽的其他法律义务，当本认证范围中的产品或活动

有行政许可要求时，本证在持有者的行政许可范围内有效，获证组织需定期接受华中世纪监督并经审核

合格后继续有效，本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站（www.cnca.gov.cn）查询。

质量管理体系已完成评审并符合

GB/T19001-2016 idt ISO 9001:2015

机械配件（摩托车配件）、船舶配件、汽车配件、五金配件的销售。

    

  

证书号：  57121Q10086R0M
颁证日期：2021年06月03日

    
首次签发证书日期：2021年06月03日
有效期至：        2024年06月02日

该质量管理体系认证所覆盖范围为：

青岛鑫瑞博朗机械配件有限公司  

注册地址：山东省青岛市李沧区君峰路159号8号楼2单元2801户

统一社会信用代码：91370213MA3RK4LB0W

生产/经营地址：山东省青岛市李沧区奥克斯广场3号楼3004

青岛华中世纪认证有限公司
中国山东省青岛市市南区香港中路6号2号楼423-5



 

Signature:

Obtaining this certificate does not mean that the holder of this certificate can be exempted from other legal 
obligations. When the product or activity in this certification scope has administrative licensing requirements, 
this certificate is valid within the holder's administrative licensing scope. The certificated organization must 
regularly accept the supervision audit and this certificate can continue to be valid only after being audited and 
qualified. The information of this certificate can be checked on the official website of Certification and 
Accreditation Administration of the People's Republic of China(www. cnca. gov. cn).

  

  

  

  

CERTIFICATE OF REGISTRATION
This is to certify that the

 

quality management system

 

of

Has been assessed and certified as meeting the requirements of

The registered scope of this certified
 

quality management system is as following
 

:

   

 
  
 

          

Sales of Mechanical Accessories(Motorcycle Spare Parts),Marine Accessories,Car Accessories,
Metal Hardware Accessories.

GB/T19
 

001-2016
 

idt
 

ISO 9 001：2015

QINGDAO XINRUI BOLANG MACHINERY FITTINGS CO.,LTD.

 

Certificate No: 57121Q10086R0M
Effective date:           June 03,2021

Registered Since: June 03,2021
Expiration date:   June02,2024 

Unified Social Credit Code:91370213MA3RK4LB0W
Registered Address:8-2-2801,No.159 Junfeng Road,Licang District, 266041,Qingdao City,

Shandong Province P.R.China
Business Address:Room 3004,Building No.3 AUX Square Licang District, 266041,Qingdao 

City,Shandong Province P.R.China

Qingdao Huazhong Century Certification Co., Ltd.
423-5, No.2 Building, No.6 Hongkong Middle Road, Shinan District, Qingdao City, Shandong,P.R.China
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